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Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Dhr. J. Swaans, voorzitter  
De dames D. Eikelenboom (SP) en M. Vonk (VVD) en de heren M. v. 
Oosterwijk (Pro Actief Goirle), B. Schellekens (LRG), A. Strijbis (CDA), A. 
Van Baal (PvdA) en W. Couwenberg (Lijst Couwenberg) 
Burgemeester M. Rijsdorp 
Wethouder: Th. Van der Heijden 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

De heer Van de Ven (voorzitter) 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2014/19-juni/20:30 
 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2.   Raadsvoorstel jaarverslag Regio Hart van Brabant 2013 
 
Standpunten fracties: 
 
CDA Is van mening dat de begroting op tijd moet zijn. Vraagt aandacht voor de planning, zodat 

ook de raad iets van deze stukken kan vinden. We moeten zorgen dat de democratische 
controle wordt gewaarborgd. 

SP Wacht op de accountantsverklaring. Wil graag een beter beeld van het Hart van Brabant 
voor Goirle betekent. 

VVD Gaat akkoord met de concept jaarrekening, ervan uitgaande dat de definitieve jaarrekening 
ook goed wordt goedgekeurd. Verzoekt het AB om in de toekomst te zorgen dat de 
begroting wel tijdig gereed is. Is blij met de constateringen dat de samenwerking compact 
en slagkrachtig is.  

Lijst Couwenberg Is het eens met de begroting. Maar wat krijgen we ervoor terug? 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel kan als een A-stuk naar de raad. 
 
 
3.  Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
 
De burgemeester deelt mee dat deze ochtend de nieuwe colleges van Goirle, Hilvarenbeek en Oisterwijk bij 
elkaar zijn geweest. Daarbij is kennis gemaakt, is de wederzijdse insteek besproken en is gesproken over 
antwoord op een brief van de provincie in het kader van Krachtig Bestuur.  
Afgesproken is dat er een antwoord naar de provincie wordt gestuurd. Het concept wordt op de radendag op 
25 juni besproken. De provincie heeft ook gevraagd om meer inzicht in de visie op de samenwerking. De 
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provincie wordt meegedeeld dat na de zomervakantie een duidelijker visie wordt gemaakt. Dit wordt ook met de 
nieuwe raden opgepakt. Tijdens de radendag wordt gesproken over de uitgangspunten, over wat er tot nu toe is 
gedaan. De bijeenkomst wordt interactief. De  bedoeling is dat raadsleden betrokken zijn en invloed hebben op 
het proces.  
 
De heer Strijbis vraagt of de raadsleden de schriftelijke rapportage en  de conceptbrief voor woensdag 
ontvangen. 
De burgemeester antwoordt dat de brief dinsdagochtend in de drie colleges wordt besproken. Het is geen lange 
brief. Het visierapport moet een resultante van de avond zijn. 
 
 
4. Het meegeven van aandachtspunten aan het college voor de bijeenkomst over de 

Bestuursrapportage op 24 juni 2014 
 
Standpunten fracties: 
 
CDA Wil bij risico's graag ook over niet-financiële risico's spreken. Ook bijvoorbeeld over risico's 

in den brede op inhoudelijk of bestuurlijk gebied.  
Wil iets meer inzicht in bezuinigingsmogelijkheden. Sommige zaken zijn heel hard, wettelijk 
verplicht. Maar ook daar is er invloed in de wijze waarop zaken worden uitgevoerd. Het is 
een zoektocht naar wat echt hard is. Waar hebben college en raad nog invloed? 
Vraagt ook aandacht voor de ontwikkelingen in de intergemeentelijke samenwerking. 

VVD Wil graag tijdens deze avond de volgende aandacht voor en inzicht in:  
• de huidige stand van zaken met betrekking tot grondexploitaities,  
• de over te hevelen middelen jeugdzorg in relatie tot het aantal uniek te begeleiden 

kinderen 
• Opvallende afwijkingen ten opzichte van de begroting 2014 
• Stand van zaken rond het businessplan samenwerkingsverbanden zoals geadviseerd 

door de accountant 
• In het oog springende risico's 

SP Wil goed geïnformeerd worden over de stand van zaken van de drie transities. Zouden het 
fijn vinden als alles nog op een rij wordt gezet. Welke budgetten liggen er vast? Wat is nog 
onzeker qua financiën? Hoever zijn we in het proces? Welke taken moeten nog verder 
uitgewerkt en uitonderhandeld worden? 

PvdA Is in het bijzonder geïnteresseerd in de prognose van de mogelijke effecten van de 
transities en of er iets te zeggen is over een meerjarenperspectief. 

 
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat het college de vragen zo goed als mogelijk probeert mee te nemen in 
de presentatie. 
Wethouder Van der Heijden geeft tijdens deze avond ook een doorzicht in de meerjarenbegroting. 
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5.  Verslag commissie Algemene Zaken van donderdag 19 juni 2014 
Het verslag wordt vastgesteld. De lijst van toezeggingen wordt bijgewerkt. 
 
6. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
De burgemeester deelt mee dat zij op korte termijn een afspraak wil maken met de werkgroep die heeft 
gesproken over de inrichting van de raadzaal. 
 
7. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer Van Baal geeft aan dat gisteren de ontwerp-begroting omgevingsdienst aan de orde is geweest. Hier 
was in de hele commissie onvrede en zelfs afkeuring over. Verzoekt om dit gevoelen in te brengen in de 
bestuursvergadering van 4 juli.  
De burgemeester geeft aan dat wethouder Van der Put de gemeenten in het Algemeen Bestuur 
vertegenwoordigd. Onze gemeente heeft bij vergaderingen van de Omgevingsdienst een kritische instelling. Wij 
gaan steeds meer betalen voor hetzelfde werk. We willen wel opbouwend zijn, maar het werk van de 
omgevingsdienst moet degelijk gebeuren. De beloftes voor 2015 worden met voeten getreden. Dat geeft niet 
veel bemoediging dat zullen wij ook nadrukkelijk naar voren brengen. 
 
8. Stukken ter kennisname 
Hierover worden geen opmerkingen gemaakt. 
 
9. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  21.30 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
4 september 2014. 
 
De voorzitter,     de griffier, 

 
      



GEMEENTE GOIRLE 
Griffie 
 

 
 
 

 
Verslag commissie Algemene Zaken d.d. 19 juni 2014   
 

 

 
Toezeggingenlijst Commissie AZ 
 
 
Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

15 januari 
2014 

Integrale veiligheid: De evaluatie over 2013 
en de tussenrapportage worden in de vorm 
van raadsinformatie aan de commissie AZ 
aangeboden.  

Burgemeester Voor 8 juli 2014 
(laatste vergadering 
voor het zomerreces) 

Wordt voor 8 juli 2014 aangeboden 
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